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No s'actualítzava des'de 1971 i ha comportat augments importants en les 
contribueions 

la revisió del cadastre provoGa queixes 
véiiis i polémica a Caldas de Malavella 

REDACCIÓ 

Caldes de Malavella.— L'impor-
tant augment experlmentatper les 
contribueions^ Caldes de Malave
lla, arran de la revisió del cad,astre 
que no s'havia actualltzat des de 
l'any 1971 , ha provocat polémica i 
queixes entre els veíns de la pobla-
ció, que divendres varen serconvo-
cats per TAjuntament auna assem-
blea informativa per tal de tractar el 
tema. 

Lluís Comalada, alcalde de la 
població, considera que la revisió 
del cadastre «era imprescindible, 
donat que hi Havia propietarís díns 
del nucli urbáque pagaven menys 
que altres persones per edifica-
cions niés recenté a l'extraradi» i 
assényaiava que raugment es deu . 
«a aquest desfasament» i que en 
aquest període de temps, en que-
moltes finques s'fian remodeját 
substancialment. 

Per la Seva part, él regidor per 
CiU, Ricard Tauler, afirmava que 
«la gént está indignada, no per la 
revisió del cadastre que l'Ajunta-
ment va anticipar peí seu compte, 
sino per les valoracions aplicades 
que han suposat uiis increments 
excessius. Les contribueions, 
segons sectors, han pújat en quan-
titats de fordre del tres-cents al 
cinc-cents per cénit i hi ha casos de 
vé'ínS: que fins ara pagaven entre 
ciñe i deu mil pessetes i que ara 
superem, fins i tot, les vint-mil». 

En l'assemblea s'acordaque l'A-
juntament intentaría gestionar, 
dávant d'hisenda, una baixa de les 
valoracions. Lluís Comalada expli-
cava en aquest sentit que «aques-

El barri de 
Benavent d'Olet 
ja té gegants 

Olot— En Croscat i la 
Margarida, serán .els nous 
capgrossos del bárri olotí de 
Benavent, un deis pocos, per 
no dir rúnic de la ciutat, que 
no tenia farándula. A la capi
tal de laGarrotxa és tradició 

-que c a d a b a r r i t í n g u i 
- gegants, capgrossosí'anima-
lonS de cartró, que e)s repre-
sentin seguint la historia 
local,, anécdotes o simple-
ment per fruir de l'atracció. 
Aquesta arre!, sorgida peí 
gran nombre de talíers de 
sants a la ciutat, encara auiv 
es manta viva. El barri de 
Benavent, amb la junta de 
i'Associació de veíns al f ront, 
ha volgut també teñir els 
seus capgrossos. Avui, a les 
set de la tarda, serán batejats 
amb un pariamentd'en Joan 
Casulá. Els noms de «Marga
rida» i «Croscat» son fruit de 
la denominado deis seus 
carrers, referint-se ais noms 
deis volcans de la comarca, 
Se'ls ha considerat com els 
mes representatius. L'encá-
rrec s'ha fet a la jove esculto-
ra Ester Font, realitzant-se el 
projecte en él taller d'Antoni 
Mujal de Cadona. -

L'assemblea informativa convocada per l'Ajuntament va despertar interés entre els veíns de Caldes. (Foto JOAN 
SEGUR). 

tes gestions ja s'han fet d'immediat 
i Hisenda considera que les valora
cions están d'acord amb la norma
tiva i fins mes baixes del que en reá-
litat consideren que Haurien dé 
corréspondre». Malgrat la negativa 
inicial d'hisenda, -segons indicava 
Comalada, «l'Ajuntament recollirá 
la problemática'genéral de les valo
racions, el que es pugui considerar 
per sector i deixant-ne al marge els 
aspiectes particulars, i l'adrepará al 
Consorci, després d'haver informat 
ais veíns del contingut per tal que 
ells, al mateix temps, formulin les 

sevés al.legacions particulars». 

El regidor d'Hisenda, Joan 
Uinás, conslderava, d'altra banda, 
que pa riar de tat, per cents «és erro-
ni, perqué pafiem de quantitats 
moli petites» í afegia que «encara 
que s'enregistrin augments moit 
importants, la mitja vOlta el trenta 
per cent i els augmente importants 
son aviat explicats si es té en comp
te que des del 1971 al 1986 mpits 
que pagaven una contribució per 
lina edificado concreta en un 
emplapament concret, ara ha can-

viat totalment: Possibieraent 
abans donava a un cárrer i ara dona 
a tres o hi han construTt un garat-
ge». ^ 

., Llinás opinava.també que «fins 
avui s'han vingut aplicant valora
cions diferents per acada opéració, 
i ara es pretén Unificar. Lógicamei|t 
un propietari voldrá que en el 
mpment que, fadministració l'hagi 
d'expropiar per construir una carre
tera pagui una quantitat raonable i 
aquesta quantitat haurá de teñir re
fació amb la que pagui anualment 
per cadastre». 

Aquest cap de setmaña 

D barri de Sant ffliqueld'Olot 
estrena paviment jenllumenat 
També inaugurará noves pistes de petanca al 
sector del pontnou de la Rodona 

R.J. 

O lo t . - El barri de Sant Miquel 
inaugurará aquest cap de setmana; 

• lesobrésde pavimentació ien l lu -
menat de la urbanització «Alba 
rosa» d'Olot. A.mes, estrenará les 
pistes de petanca construidos pels 
mateixos veíns amb raportació de 
material desde TAjuntament en els 
sectors del pont nou de la Rodona. 
Hi será present raicalde d'Olot, 
Pere Maclas, a quie sé sol.licitará 
l'arranjanient de les voreres de la 
pujada de Sant Bernat, així com 
l'asfaltatge del barri antic de Sant 
Miquel i uña pétita illa que es trobá 
al cap d'amunt de l'avinguda Jau-
me II. Josep Espigulé és el presi-
dent de I'Associació de veíns de 
Sant Miquel i, com a ta!, es mostra 
satisfet de les obres que s'hi ha 
anat fent. «Amb la inauguració de 
la pavimerrtació de carrers fenllu-
menat de la urbanització «Alba 
rosa» donem un pas mes en la nor-

malització deis carrers del barri. Tot 
está enllestit entré els veíns i 
l'Ajuntament d'Olot per 
l'asfaltatge del carrer vell de Sant 
Miquel, que fins ara no s'ha pogut 
asfaltar», tots els veíns están 
d'acord en aportar les 
contribueions especiáis. Aquest 
carrer, que segueixlatrajectória del 
FÍuviá en el seu pas peí barri, es 
troba en una situacíó forga' 
intransitable. «Era del tot necessari 
T- afil-ma Josep Espigulé—. Els 
cotxes no hipodien circular peí 
gran nombre de sots que hi hayia>>r 

Les primeres pistes oficiáis 
de petanca / 

A Olot, l'esport de la petanca ha 
assolit un fort índex d'addictes. 
VeTns del barri de Sant Miquel i de 
la resta de sectors de la ciutat el 
practiquen en hores d'esbárjo, 
sobretot a l'estiu. «Dayant la gran 
afieló, en el barri várem demanar a 

l'Ajuntament la possibilitatque ens 
adeqüés uns terrénys que hi ha a 
prop de la torre «Cala Manela». 
Nosaltres hi hem posat el treball i 
l'Ajiíntament'el material». El presi-
dent de I'Associació dé veíis posa-
va de relleu l'ésforc de la gentdel 
barri que ha anat construint les pri
meres pistes reglamehtáries que hi ' 
haurá a la ciutat. Fins ara s'utiiitza-
ven com a tais lesubicadesen llocs 
de passeig, com el Piralet o el pare 
vell. El barri dé Sant Miquel practi-
cava l'esport a la plaga hores d'ara 
en fase d'urbanització. 

La inauguracjó es fará a p r i m e 
ras hores de la tarda d'avui, amb un 
camp 1 onát social essent el I11 ura-
ment de premis a carree de les 
autoritats locáis. Taritmateix, hi ha 
previst per a demá diumenge el 
cinqué concurs défiors, el que mes 
part lcipació sol'acons^guir a la 
ciutat, i on es poden admirar les 
especies más diverses tant de flors 
i cactus com de plantes. 

Rally 
transpirinenc de 
cotxes antícs a 
Puigcerda 

Puigcerdá.—Amb miotiu de la 
promoció de i'eix Bárcelona-
Tolosadel Llenguadoclacomis-
sió interpirinaica dé poders 
locáis organitzava ei 5é fíally 
transpirinenc de cotxes antícs, 
que ahir passava per la comarca 
de la Gerdanya tot seguint el 
recorregut Barcelona-Andorra-
Tolosa. Enguanycompta;amb la 
participació de 65 cotxes, 40 
deñs quals sóvi franceses i 25 
espanyols. Les proves consisti
rán en resistencia i regularitat, 
així com una serie de qüestionar 
ris culturáis Iliurada ais partici-
pants a l'inici de cada nova eta
pa. Així mateix, hi haurá men-
cíons especiáis per ais vehicles^ 
rriés antícs i per ais qui gaudei-
xin una miílor conservació. 

Carta de 
constitucio al 
Rotary del 
Ripolíés 

- Ripoll.— El Club Rotary del 
Ripolíés rebrá avui la carta de 
constitucio, acte que s'Jniciava 
ahi ra les9delani tambunsopar 
de germanor a l'hotej Solana del 
Ter, on és reuniren mésde 150 
membres deis diferents Rotary, 
entre ells el del sud de Franga 
essent previst que finalitzin els 
actes diumenge, a les 10 del 
matf, amb una/nissa al monestir 
de Ripoll. 

La creació del Club Rotary 
del Ripolíés va ser fa un any 
aplegant-se sota la presidencia 
de Josep Bosch, amb uns 23 
membres. Avui, a partir dé íes 
11 del matí, esfará una excursió 
de Ribes de Freser a Nuria amb 
el crernalléra, on és prev is tque ' 
l'empresa Ferrocarriis de la 
Generalitat, amb la represénta-
ció del relacions publiques 
Manel Fontanet, fací Iliurament-
d'una placa commemorativa al 
plub. A la una t l n d a f l|oc el 
diñar, per tornar a Ripoll a les .4 
de la tarda, i a les 9 reünir-se en 
un sopar de gala a la seu social 
del Rotary Ripolíés, al restau-
rant la Teuleria. 

Sils es queda 
sense secretan 

Sils.— En pocs anys, Sils ha 
tingut ja cinc secretaris. L'ac-' 
tual, Javier Marín García, que 
feia vint mesos que exercia a la 
població ha estat nomenat per 
treballara rAjuntamentd'Albel-
da de Yegua, la Riojasegonsque 
informa el nostré corresponsal 
Jaume 

Para seguir progresando 
necesHamoB su ayuda. 

¡Hágase 8odo( 

ufÜDef 
Asociación UNICEF-Espáña 

Solicite información; 
Giróna, 62 
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